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NOWOŚĆ! RADNI OBRADOWALI, CZYLI PODSUMOWANIE 45. SESJI RMK 

65 podjętych uchwał, 7 procedowanych podczas pierwszych czytań,  

5 podjętych rezolucji – tak przedstawia się statystyka 45. sesji Rady 

Miasta Krakowa, która trwała prawie 12 godzin. (MB) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl   

NOWOŚĆ! ZNIWELOWAĆ DZIURĘ W BUDŻECIE DZIĘKI NOWYM 

PODATNIKOM 

90 mln więcej do miejskiej kasy dzięki nowym podatnikom - to efekty 

działań zachęcających podatników do rozliczenia się z fiskusem  

w Krakowie. 

- Wszystkie polskie metropolie borykają się z kłopotami finansowymi, są one 

spowodowane bezpośrednio lockdownem, a pośrednio pandemią koronawirusa. 

Ten spadek dochodów w miastach jest znaczny - rzędu 400-500 mln zł w 

przypadku Krakowa. Tym bardziej bardzo ważne są działania zmierzające do 

poszerzenia bazy podatkowej, czyli liczby osób płacących podatki w Krakowie. 

Bo jest to jeden z tych elementów, dzięki któremu w miarę bezboleśnie dla 

mieszkańców miasta będziemy mogli tę dziurę finansową zasypać. 

Głównym impulsem, dla którego mieszkańcy decydują się na zmianę rezydencji 

podatkowej jest program zniżek związany z wprowadzeniem Karty Krakowskiej, 

w tym oczywiście tańsze bilety okresowe na komunikację miejską. Przy 

rozmowach nad zmianą taryfy biletowej, która pewnie wcześniej czy później 

będzie musiała nastąpić ważne jest, aby system zniżek dla mieszkańców 

Krakowa i rezydentów podatkowych utrzymać. To jest główne zadanie na jesień 

tego roku, abyśmy wypracowali taką taryfę biletową, która dalej będzie 

 AKTUALNOŚCI: 

https://www.krakow.pl/aktualnosci/242794,30,komunikat,radni_obradowali__czyli_podsumowanie_45__sesji_rmk.html?_ga=2.134704369.1225822630.1600069744-208999758.1557468804
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wsparciem i zachętą podatkową dla osób, które chcą w Krakowie płacić podatki. 

Musimy również znaleźć kolejne obszary, w których będziemy mogli zastosować 

Kartę Krakowską, np. płatności za strefę płatnego parkowania czy usługi 

edukacyjne. Kierunek rozwoju Karty Krakowskiej to zwiększanie jej 

atrakcyjności, bo to jest w interesie wszystkich mieszkańców Krakowa, zarówno 

tych którzy już zdecydowali się zapłacić podatek w Krakowie jak i tych, którzy 

wkrótce mam nadzieję do tego grona dołączą - mówił Dominik Jaśkowiec, 

Przewodniczący Rady Miasta Krakowa podczas konferencji prasowej 

podsumowującej kampanię zachęcająca do płacenia podatków w Krakowie  

w 2019 r. (MK) 

Więcej na: www.krakow.pl 

NOWOŚĆ! O TERENACH ZIELONYCH NA KOMISJI 

O działaniach podejmowanych w celu zwiększenia terenów zielonych dla 

mieszkańców Krakowa, w szczególności dotyczących tworzenia nowych 

i ochrony już istniejących parków miejskich dyskutowali radni podczas 

posiedzenia Komisji Ekologii i Ochrony Powietrza. (MB) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

NOWOŚĆ! INTERWENCJE MIESZKAŃCÓW, CZYLI RADNI INTERPELUJĄ 

Interpelacje sesyjne złożyli radni: Małgorzata Jantos, Grażyna 

Fijałkowska, Łukasz Gibała, Łukasz Sęk, Tomasz Daros, Michał 

Drewnicki. (MB) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

NOWOŚĆ! MŁODZIEŻOWI RADNI ROZPOCZNĄ KOLEJĄ KADENCJĘ 

Jeszcze do jutra trwa nabór do kolejnej, VIII kadencji Młodzieżowej 

Rady Krakowa. Projekt skierowany jest do uczniów krakowskich szkół 

ponadpodstawowych. Pierwsza sesja MRK odbędzie się 28 września. 

(MK) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

https://www.krakow.pl/aktualnosci/242785,29,komunikat,krakow_zyskal_ponad_32_tysiace_nowych_podatnikow.html?_ga=2.55274283.1225822630.1600069744-208999758.1557468804
https://www.krakow.pl/aktualnosci/242781,30,komunikat,o_terenach_zielonych_na_komisji.html?_ga=2.89787547.1225822630.1600069744-208999758.1557468804
https://www.krakow.pl/interpelacje_i_zapytania/242796,2086,komunikat,interwencje_mieszkancow__czyli_radni_interpeluja.html?_ga=2.96560927.1225822630.1600069744-208999758.1557468804
https://www.krakow.pl/aktualnosci/242432,30,komunikat,nabor_do_mlodziezowej_rady.html?_ga=2.161032765.1225822630.1600069744-208999758.1557468804
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KOMISJA SPORTU I KULTURY FIZYCZNEJ Z WIZYTĄ W KS „BOREK” 

O rozwoju Klubu Sportowego „Borek” oraz współpracy klubu  

z mieszkańcami okolicznych osiedli rozmawiano podczas wyjazdowego 

posiedzenia Komisji Sportu i Kultury Fizycznej RMK w siedzibie klubu 

przy ul. Żywieckiej 13. (MK) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

MIEJSKIE SZPITALE W CZASIE PANDEMII 

Decyzją Wojewody Małopolskiego Szpital Miejski Specjalistyczny im. 

Gabriela Narutowicza nie będzie leczył osób z potwierdzonym 

zakażeniem COVID-19, natomiast będzie wykonywał zabiegi ratujące 

życie u pacjentów z koronawirusem. Natomiast w Szpitalu 

Specjalistycznym im. Stefana Żeromskiego brakuje miejsc dla chorych 

na oddziale zakaźnym. O tym, jak wygląda sytuacja miejskich szpitali  

w obliczu pandemii mówiono podczas posiedzenia Komisji Zdrowia  

i Uzdrowiskowej. (KMM) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

PIENIĄDZE NA PRACE KONSERWATORSKIE 

Dodatkowe fundusze na najpotrzebniejsze remonty miedzy innymi dla 

Muzeum Krakowa i MOCAK-u oraz wizja lokalna, podczas której radni 

zapoznają się z potrzebami remontowymi Krakowskiego Biura 

Festiwalowego. Tymi tematami zajmowali się radni z Komisji 

Budżetowej. Na wniosek przewodniczącego nie opiniowano projektu 

uchwały dotyczącego podwyżek cen biletów. Druk został również zdjęty 

z obrad dzisiejszej sesji RMK. (MK) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

https://www.krakow.pl/aktualnosci/242761,30,komunikat,komisja_sportu_i_kultury_fizycznej_z_wizyta_w_ks__borek_.html?_ga=2.169421985.1225822630.1600069744-208999758.1557468804
https://www.krakow.pl/aktualnosci/242765,30,komunikat,miejskie_szpitale_w_czasie_pandemii.html?_ga=2.160459581.1225822630.1600069744-208999758.1557468804
https://www.krakow.pl/aktualnosci/242748,30,komunikat,pieniadze_na_prace_konserwatorskie.html?_ga=2.64554927.1225822630.1600069744-208999758.1557468804
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POWOŁAĆ PEŁNOMOCNIKA, UŻYCZYĆ DZIAŁKI POD SKWER 

Do Kancelarii Rady Miasta Krakowa wpłynęły trzy projekty rezolucji -

autorstwa grupy radnych oraz klubu radnych Kraków dla Mieszkańców.  

Pierwszy z projektów rezolucji grupy radnych skierowany jest do Prezydenta 

Miasta Krakowa, a dotyczy powołania społecznego pełnomocnika Prezydenta do 

spraw mieszkańców pochodzenia białoruskiego. – Napięta sytuacja na Białorusi 

sprawia, że potrzebny jest jeszcze większy dialog społeczny z osobami 

pochodzenia białoruskiego przebywającymi w naszym mieście – piszą radni w 

projekcie rezolucji.  

Drugi z projektów rezolucji skierowany jest do Prezesa Najwyżej Izby Kontroli 

oraz Wojewody Małopolskiego, a dotyczy ustanowienia umowy użyczenia lub 

dzierżawy w celu dysponowania przez Gminę Miejską Kraków nieruchomościami 

tak, aby wybudować ogólnodostępny skwer pomiędzy ulicami Łobzowską  

a Kościelną na Krowodrzy. Pośród działek, na których ma powstać skwer dwie 

działki stanowią współwłasność Skarbu Państwa, a są obciążone trwałym 

zarządem Najwyższej Izby Kontroli oraz Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego. 

Te dwa projekty rezolucji zostały wprowadzone do porządku obrad 45. sesji RMK. 

Natomiast projekt rezolucji w sprawie wprowadzenia koniecznych zmian  

w nowym Programie Ochrony Powietrza dla Małopolski nie został wprowadzony 

do porządku obrad. Radni postulują w tym projekcie m.in., by do nowego 

programu wprowadzić zakaz eksploatacji kominków i miejscowych ogrzewaczy 

na paliwa stałe, gdy występuje 1. stopień zagrożenia zanieczyszczeniem 

powietrza, a nie stanowią one jedynego źródła ogrzewania. (MB) 

WAŻNE BEZPIECZEŃSTWO MIESZKAŃCÓW 

Radny Mariusz Kękuś złożył interpelację w sprawie inwazji dzików  

w Lesie Borkowskim. 

- Od kilku tygodni obserwujemy na osiedlach przy ul. Żywieckiej i Jagodowej 

stada dzików liczące nawet 40 sztuk, które wyrządzają poważne szkody rujnując 

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=114812
https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=114811
https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=114814
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osiedlowe trawniki, nasadzone krzewy i młode drzewa. Szkody materialne są 

problemem, ale o wiele ważniejsze jest bezpieczeństwo mieszkańców. Zwracam 

się do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań w trybie pilnym, które 

zapewnią bezpieczeństwo mieszkańcom tej części Krakowa – pisze w interpelacji 

radny Mariusz Kękuś. W ubiegłym tygodniu w tej sprawie interpelował radny 

Adam Migdał. (MB) 

BY CHODNIKI POWSTAWAŁY SZYBCIEJ 

Realizacja Programu budowy chodników oraz opiniowanie projektów 

uchwał w sprawie zaliczenia ulic do dróg publicznych kategorii gminnej 

i ustalenia ich przebiegu – m.in. tym zajmowali się radni podczas 

posiedzenia Komisji Infrastruktury. (MB) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

W SPRAWIE PLANÓW 

O projekcie planu, koncepcji planu oraz istniejącym już miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego obszaru „Łagiewniki” 

dyskutowali radni podczas posiedzenia Komisji Planowania 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 

Po informacji na temat obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Łagiewniki” radni jednogłośnie przyjęli wniosek Komisji 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru MNW (tereny zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej i wielorodzinnej niskiej) w jednostce urbanistycznej nr 15 na 

Podgórzu przy ulicach: na Grządkach, Przy Torze i Ogrodniki. W obecnie 

obowiązującym planie mieszkańcy nie mają możliwości rozbudowy 

nieruchomości, gdyż działki są przeznaczone pod zabudowę usługową.  

Pozytywną opinię radnych otrzymał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Rybitwy - Rejon 

ulicy Golikówka", a koncepcja projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

https://www.krakow.pl/aktualnosci/242717,30,komunikat,by_chodniki_powstawaly_szybciej.html?_ga=2.161164221.1225822630.1600069744-208999758.1557468804
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Bielany" 

otrzymała opinię pozytywną z uwagami. (MB) 

 

Bieżący plan posiedzeń 

 

• Grażyna Fijałkowska – godz. 10.00 – 11.00, siedziba Rady i Zarządu 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim, ul. Jana Kurczaba 3 tel. 12 658-26-11 

Harmonogram dyżurów radnych 

 

ŁUKASZ SĘK, RADNY 

godz. 12:00 – uroczystości związane z 40-leciem powstania Niezależnego  

Zrzeszenia Studentów w Krakowie,  Muzeum AK, ul. Wita Stwosza 12 

(zaproszenie: Prezes Stowarzyszenia NZS 1980)

 

HARMONOGRAM SESJI NA 2020 ROK: 

• 30 września 

• 7 i 21 października 

• 4 i 18 listopada 

• 2 i 16 grudnia 

Magdalena Bartlewicz 

Referat Informacji Medialnej 

Kancelaria Rady Miasta Krakowa 

POSIEDZENIA KOMISJI:  

DYŻURY RADNYCH: 18 września, piątek 

WARTO WIEDZIEĆ: 18 września, piątek 

WARTO WIEDZIEĆ: 

https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=103303&sub=biezacy_plan

